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Předmět žádosti: 
Žádost o poskytnutí informace ve věci poskytování obcím alternativní možnost spolupráce při 
zajišťování zpětného odběru obalů.  
Bod 1) 
Je obec povinna informovat stávající AOS EKO-KOM, a.s., či jiný subjekt pokud by se 
hodlala  
a) deklarovat zájem o spolupráci s REMA AOS, a.s. 
b) přistoupit k jednání o spolupráci s REMA AOS, a.s. 
c) uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí či jiný typ smlouvy nebo vydat potvrzení o spolupráci 
a zajištění zřízení sběrných míst v obci 
 
Bod 2)  
Existuje jakékoliv smluvní ujednání či jiný závazek obce, která by představovala překážku 
nebo okolnost jakkoliv bránící či komplikující 
a) deklarování zájmu o spolupráci s REMA AOS, a.s. 
b) jednání o spolupráci s REMA AOS, a.s. 
c) uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí či jiný typ smlouvy nebo vydat potvrzení o spolupráci 
a zajištění zřízení sběrných míst v obci 
 
 
Poskytnutá informace: 
Bod 1)  
V případě, že Město Studénka bude chtít zajišťovat zpětný odběr odpadu z obalů nebo jejich 
využití i pro další AOS či jiné osoby, je na městě, aby oslovila společnost EKO-KOM, a.s. 
a informovalo ji o podrobnostech takovéto spolupráce, aby mohlo dojít k uzpůsobení 
dosavadního modelu vzájemné spolupráce. Není nutné, aby město informovalo společnost 
EKO-KOM, a.s. v situaci, kdyby město zatím možnou spolupráci s jinou AOS pouze 
zvažovalo, získávalo o něm informace, nezávazně o něm jednalo s třetí osobou, apod. Nutnost 
vzájemné komunikace v této věci by nastala až v případě, kdyby bylo nutné uzavřít dodatek 
ke stávající smlouvě mezi městem a společností EKO-KOM, a.s. tak, aby nedošlo k duplicitě 
vykazování odpadu. 
 
Bod 2) 
 
Vzájemné závazky města Studénky a společnosti EKO-KOM, a.s. se řídí uzavřenou smlouvou 
o zajištění zpětného odběru a využití odpadu z obalů, jejíž obsah není důvěrný. 
 
Na otázky, zda by naše město uvítalo vstup další AOS na trh a zda by město Studénka mělo 
zájem o spolupráci s REMA AOS, a.s., Vám v požadovaném termínu nejsme schopni 
odpovědět i s ohledem na dobu čerpání dovolených a potřebu záležitosti projednat v orgánech 
města. 
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